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Spotkania
Gmina  Pińczów  zamierza  złożyć  8  fiszek  projektowych  do  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013. Przedsięwzięcia, które
zamierza realizować samorząd Pińczowa dotyczą m.in.  budowy sieci  wodociągowych na
terenie gminy oraz modernizacji sieci ciepłowniczej.

Gmina  Pińczów  zamierza  złożyć  8  fiszek  projektowych  do  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013. Przedsięwzięcia, które
zamierza realizować samorząd Pińczowa dotyczą m.in.  budowy sieci  wodociągowych na
terenie gminy oraz modernizacji sieci ciepłowniczej.
Właśnie  tym  kwestiom  poświęcone  będzie  spotkanie  marszałka  województwa  Adama
Jarubasa z burmistrzem Pińczowa Włodzimierzem Badurakiem.
– Chcę również rozmawiać na temat uzgodnień do planu zagospodarowania przestrzennego
wschodniej części miasta i gminy. Brak tego planu blokuje nam inwestycje na tym terenie,
zarówno te przemysłowe, jak i związane z budownictwem – powiedział przed spotkaniem
burmistrz  Pińczowa.  Na  ręce  marszałka  Jarubasa  zamierza  on  również  przekazać
zaproszenie na zaplanowane na najbliższą sobotę i niedzielę uroczystości w miejscowości
Kopernia pod Pińczowem, związane 750-rocznicą Lokacji Stołecznego Królewskiego Miasta
Krakowa. Dokument lokacyjny został wydany w czerwcu 1257 roku przez księcia Bolesława
Wstydliwego, podczas wiecu rycerstwa we wsi Kopernia.

Gościem  marszałka  Adama Jarubasa  będzie  Wojciech  Furmanek,  burmistrz  Daleszyc.
Rozmowa dotyczyć ma m. in. warunków przekazania gminie przez samorząd województwa
zbiornika  w Borkowie,  a  także  pozyskania  środków w ramach Regionalnego  Programu
Operacyjnego.  Gmina  chce  wraz  z  fundacją  „Czarodziejski  Ogród”  realizować  projekt
rozbudowy i wyposażenia szkoły w Komórkach z przeznaczeniem tej placówki dla dzieci
niepełnosprawnych.

Z  Bogusławem  Nowakiem,  wójtem  gminy  Mirzec  marszałek  Adam  Jarubas  zamierza
rozmawiać na temat modernizacji  drogi wojewódzkiej nr 744 i  planowanej przez gminę
budowy mostu na rzecze Iłżance.
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W  Pińczowie  wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  spotka  się  z  władzami  Aeroklubu
Pińczowskiego  oraz  włodarzami  miasta.  Rozmowy  mają  dotyczyć  współpracy  pomiędzy
Aeroklubem a samorządem Pińczowa.


